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Herczeg: Hullámvölgyben vagyunk!
Labdarúgás
  | 2009. 10. 31. | 10:02:50
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Debrecen - A Loki mestere szerint úgy néz ki, a csapat egy hullámvölgy alján van, nem akar összejönni semmi. A debreceni szurkolók szerint is úgy néz ki. + Képek a mérkőzésről!
[image: Herczeg: Hullámvölgyben vagyunk!]
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Nehezen térnek magukhoz a DVSC labdarúgócsapatának szurkolói a péntek esti sokkból: a Loki a 91. percben kapott 11-es góllal 2-1-re kikapott az Újpest elleni rangadón az Oláh Gábor utcai stadionban, így sorozatban második bajnoki vereségét szenvedte el (múlt vasárnap Székesfehérváron kapott ki 3-0-ra). Mindez nem túl jó előjel a jövő szerdai, firenzei Bajnokok Ligája-fellépésre, igaz, mint tudjuk, a remény hal meg utoljára. 
A három berúgott (Rudolf, illetve Kabát, Kabát), illetve egy kihagyott (Rudolf) büntetőt hozó pénteki találkozót mindenesetre reálisan értékelték a trénerek. 

- Sajnos kihagytuk a második tizenegyest, biztos vagyok benne, hogy 2-0-nál teljesen máshogy alakul ez a találkozó - vélekedett Herczeg András, a DVSC-TEVA klubmenedzsere. - A második újpesti tizenegyes előtti esetről az a véleményem, hogy nem kell kézzel beleütni a labdába egy olyan szituációban, ami nem veszélyes. Nem is tudom, minek nevezzem ezt, dekoncentráltságnak, vagy másnak. Nagyon sajnálom, hogy egy ilyen buta mozdulattal elvesztettük a mérkőzést. Pedig stabilak, egységesek voltunk, és szerintem ha bemegy a második büntető, akkor megnyerjük a találkozót. Egyébként egy kiegyenlített mérkőzés volt, pechünkre két játékost sérülés miatt le kellett cserélni. Úgy néz ki, egy hullámvölgy alján vagyunk, nem akkor összejönni semmi – mondta Herczeg mester, aki láthatóan nehezen tudott uralkodni érthető dühén. 

Willie McStay, az Újpest vezetőedzője persze sokkal mosolygósabb volt: kiemelte csapata egységességét, küzdőszellemét, amivel sikerült az utolsó pillanatban megszerezni a győztes találatot. 
− Kemény, nehéz meccs volt. Mindkét csapatnak voltak jobb és rosszabb periódusai a mérkőzésen. Tiszteltük a Debrecent, mivel egy nagyon jó csapat, de nekünk sikerült egységesen játszva megszereznünk a három pontot. A Debrecen nagy energiákat mozgósított a sikerért, mi mégis legyőztük a riválist, ami nagyon pozitív a csapat fejlődését tekintve. Én azt vallom, soha nem szabad feladni. Ezt a hitvallást tartottuk szem előtt a Celticnél is, s remélem, sikerült ebből valamit Újpesten is továbbadnom - mondta a skót szakember. 

A Soha ne add fel!-elv alkalmazására mindenesetre a Lokinak is nagy szüksége lesz szerdán este a Fiorentina otthonában…
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Olvasta már?


[image: Debrecen hármas ünnepe: íme, a programok!]Debrecen hármas ünnepe: íme, a programok!

[image: Ötvenhektáros napelempark épül a debreceni BMW-gyár területén]Ötvenhektáros napelempark épül a debreceni BMW-gyár területén

[image: Baj van a földesi vízzel: azt kérik, kisgyermekek és várandós nők ne igyanak belőle]Baj van a földesi vízzel: azt kérik, kisgyermekek és várandós nők ne igyanak belőle
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[image: Senánszky Petra magyar bajnok!]Senánszky Petra magyar bajnok!Mindössze 35 századdal maradt el az olimpiai szinttől a debreceni úszó.
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[image: Ötödik olimpiáján vehet részt a debreceni születésű úszó]Ötödik olimpiáján vehet részt a debreceni születésű úszóRio de Janeiróban 800 méter gyorson bronzérmet nyert.
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Gazdaság


Szűrőhengert újíttatna fel a Debreceni Vízmű Zrt.Pályázat.


Ingyenes készpénzfelvétel jön a postákon isHavonta kétszer élhetünk a lehetőséggel. 


Turizmus: Debrecen és Hajdúszoboszló is a top 10-benMegérkeztek az első negyedév eredményei.


Bajban vannak a méhészek: több vállalkozás lehúzhatja a rolótAz uniós mézpiac összeomlását a harmadik országokból származó mézimport okozza.


Öt nagy projektet terveznek HajdúböszörménybenKészülnek az engedélyezési és kiviteli tervek.


2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerintHajdú-Biharban járt Farkas Bertalan.






[image: Magyar Péter megtalálta a pártot, amelynek a színeiben indul a választáson]Magyar Péter megtalálta a pártot, amelynek a színeiben indul a választásonAz alelnök korábban fideszes önkormányzati képviselő volt Egerben.





Támogatott tartalom
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[image: Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtál]Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtálVannak olyan érdekességei a nemzetnek, amiket kevesen ismernek.


[image: Háromszáz termék ára nyárig befagyasztva marad a SPAR-nál]Háromszáz termék ára nyárig befagyasztva marad a SPAR-nálÚjabb negyedévre, június 30-ig meghosszabbítja a SPAR az Árstop EXTRA promóciót, így háromszáz termék ára garantáltan alacsony marad. 


[image: Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatot]Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatotA Debreceni Vízmű Zrt. pályázata.





Programok


Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő

Retró számítógépek rajongói találkoznak Debrecenben 

Egy napon keresztül vívnak Debrecenben

A diákok és a tanárok előtt is megnyitja kapuit az Atomki Debrecenben

Debrecenben is keresik a legnagyobb tehetségeket








Legolvasottabb
[image: Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal]
Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal
[image: Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő]
Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő
[image: Licitálni lehet a debreceni tanyára]
Licitálni lehet a debreceni tanyára
[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]
Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra
[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]
Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi


Kiemelt
[image: Debrecen hármas ünnepe: íme, a programok!]
Debrecen hármas ünnepe: íme, a programok! 
[image: Ötvenhektáros napelempark épül a debreceni BMW-gyár területén]
Ötvenhektáros napelempark épül a debreceni BMW-gyár területén 
[image: Baj van a földesi vízzel: azt kérik, kisgyermekek és várandós nők ne igyanak belőle]
Baj van a földesi vízzel: azt kérik, kisgyermekek és várandós nők ne igyanak belőle 
[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]
Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi 
[image: Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!]
Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre! 


Népszerű témák
Baré MaikRita OraFelföldi JánosTropicanaDaróczi CsabaSziget-KékszociológusFerge Zsuzsa Zaporizzsjaotthonfelújítási programcigány telepOpre Roma Egyesület
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